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 2005 was a year of major activity within the nuclear sector. Interest in nuclear energy is growing significantly in many OECD member countries with the construction of new plants, new plans for nuclear futures along with innovations in enrichment and reprocessing. This and other insights related to nuclear energy can be found in Nuclear Energy Data, the Nuclear Energy Agency's annual compilation of essential statistics to 2025 on nuclear energy in OECD countries. The compilation provides readers with a comprehensive and easy-to-access overview of the current situation and expected trends in the various sectors of the nuclear fuel cycle.
 
 L'année 2005 a été marquée par une intense activité dans le secteur nucléaire. De nombreux pays membres de l'OCDE manifestent un intérêt de plus en plus vif pour l'énergie nucléaire, qui se traduit par la construction de nouvelles centrales, des plans pour des installations futures, ainsi que des innovations visant l'enrichissement et le retraitement. Toutes ces informations et d'autres aperçus figurent dans les Données sur l'énergie nucléaire, publication annuelle de l'Agence pour l'énergie nucléaire qui présente les données statistiques essentielles sur le nucléaire dans les pays de l'OCDE jusqu'en 2025. Cet ouvrage offre au lecteur un tour d'horizon complet et facile à consulter de la situation et des tendances dans les divers secteurs du cycle du combustible nucléaire.
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